
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

Protokół nr 5/2024 

V Sesja w dniu 30 września 2024 r. 

Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl w zakładce 

,,Transmisje obrad’’. Obrady rozpoczęto 30 września 2024 o godz. 13:00, a zakończono o 

godz. 14:15 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Emilia Burska-Florczyk 

3. Zbigniew Graj 

4. Jolanta Kierach 

5. Ireneusz Kluba 

6. Agnieszka Makles 

7. Robert Miara 

8. Monika Morawiec-Zawada 

9. Paweł Mszyca 

10. Marzena Pełka 

11. Mateusz Pełka 

12. Joanna Pryzwan 

13. Robert Soboniak 

14. Małgorzata Szymonik 

15. Waldemar Wosiński 

Goście: 

1. Grażyna Borycka - Skarbnik 

2. Ewelina Stobiecka -Wójt 

3. Anna Kuras - Sekretarz 

4. Marta Morawiec - Sołtys wsi Dębiniec 

5. Maria Kujawska - Sołtys wsi Kołaczkowice Małe  

6. Adrian Soboniak – Sołtys wsi Kołaczkowice Duże 

7. Agnieszka Makles - Sołtys wsi Wapiennik 

8. Agnieszka Kęsy - Sołtys wsi Izbiska 

9. Mirosław Zawada - Sołtys wsi Miedźno 

10. Barbara Piątek - Sołtys wsi Ostrowy  

11. Przemysław Tałajczyk - Sołtys wsi Borowa 

12. Czesław Trzepizur - Sołtys wsi Władysławów 

13. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Krzysztof Zyśk 

 

1. Otwarcie posiedzenia V Sesji Rady Gminy Miedźno 

Otwarcia posiedzenia sesji dokonał wiceprzewodniczący Waldemar Wosiński. Poinformował, 

http://www.miedzno.esesja.pl/


że obrady są transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Powitał wszystkich uczestników obrad. Na sesji obecnych było 11 radnych co 

stanowi kworum niezbędne do przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podejmowania 

prawomocnych uchwał. Wiceprzewodniczący Wosiński stwierdził prawomocność sesji. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Wosiński zapytał czy są jakieś propozycje zmian w porządku obrad. 

Głos zabrała Wójt Ewelina Stobiecka informując, że prezes spółki SIM Śląsk Północ nie 

będzie dziś uczestniczyć w Sesji. Wobec tej nieobecności wnosi wniosek o usunięcie z 

porządku obrad punktu 5.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Pani Wójt o usunięcie punktu 5 z porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilia Burska-Florczyk, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Paweł Mszyca, Robert Soboniak 

Wniosek przeszedł do porządku obrad. 

Po zmianach Wiceprzewodniczący Wosiński poddał porządek obrad pod głosownie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilia Burska-Florczyk, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Paweł Mszyca, Robert Soboniak 

 

3. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy 

Wiceprzewodniczący Waldemar Wosiński zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z III Sesji 

Rady Gminy Miedźno. 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilia Burska-Florczyk, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Paweł Mszyca, Robert Soboniak 

Protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy 

Wiceprzewodniczący Waldemar Wosiński zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z IV Sesji 

Rady Gminy Miedźno. 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilia Burska-Florczyk, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Paweł Mszyca, Robert Soboniak 

Protokół został przyjęty. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka. Radny Kluba zapytał czy obligacje 

które zostały omówione w uchwale to nowe obligacje. Skarbnik odpowiedziała, że są to nowe 

obligacje zaplanowane na 2024 rok. Wobec braku innych pytań projekt uchwały poddano pod 

głosowanie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Emilia Burska-Florczyk, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Paweł Mszyca, Robert Soboniak 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 40/V/2024 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miedźno na lata 2024-2036 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Grażyna Borycka.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na 

lata 2024-2036.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilia Burska-Florczyk, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Paweł Mszyca, Robert Soboniak 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 41/V/2024 

 

7. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami 

Wójt gminy Miedźno Ewelina Stobiecka przedstawiła sprawozdanie  z działalności pomiędzy 

sesjami. Omówiła ona wszystkie podjęte uchwały, realizacje zadań gminy, spotkania. 

Wiceprzewodniczący Wosiński zapytał co w planach na najbliższy rok ma GOK. Wójt 

odpowiedziała, że po rozmowie z Gminnym Ośrodkiem Kultury w planach na przyszły rok 

jest organizacja Dożynek. 

9. Wolne wnioski 

Sołtys Barbara Piątek zapytała o ulicę Brzeźnicką w miejscowości Ostrowy nad Okszą. W 

związku z remontem drogi 491 na tej ulicy ruch stał się bardzo wzmożony. Zwróciła uwagę, 

aby postawić w miejscu przejścia dla pieszych światła pulsacyjne w celu zwiększenia 

widoczności. Wójt Ewelina Stobiecka odpowiedziała, że droga ta jest drogą wojewódzką i 

wszelkie uwagi należy składać do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Oznajmiła również, że 

przekaże tą informacje do Referatu Gospodarki Komunalnej naszej gminy, aby ponownie 

napisać wniosek z prośbą o ulepszenie widoczności na ulicy Brzeźnickiej.  



Sołtys Barbara Piątek napomniała również, że dzwoniła do Wód Polskich w celu zapytania o 

termin czyszczenia rzeki. Z racji, że najbliższy termin jest na sierpień przyszłego roku, czy 

gmina nie może ponaglić wniosku i przyśpieszyć terminu. 

Wójt odpowiedziała, że wniosków do Wód Polskich związanych z czyszczeniem rzeki oraz 

rowów w ostatnim czasie zostało wysłanych dużo. Zostają one niestety bez odpowiedzi. 

Radna Małgorzata Szymonik zadała kilka pytań do Wójt. Pierwsze pytanie dotyczyło frezu z 

remontu drogi 491, czy jest możliwość wykorzystania go do zasypania dziur na polnych 

drogach należących do gminy. Wójt Stobiecka odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości, 

ponieważ firma wykonująca remont musi rozliczać się ze wszystkich odpadów w BDO.  

Drugie pytanie dotyczyło czyszczenia tablic informacyjnych. Radna Szymonik zapytała kto 

jest odpowiedzialny za ich czyszczenie. Wójt odpowiedziała, że za czyszczenie tablic 

odpowiedzialna jest gmina. Z racji dużej ilości pracy w ostatnim czasie panowie 

konserwatorzy z gminy nie mieli czasu tego zrobić. Zwraca się z prośbą do sołtysów 

wszystkich sołectw w naszej gminie, aby zwrócili oni uwagę na kwestię tablic 

informacyjnych. 

Kolejne pytanie dotyczyło mostka który znajduje się prostopadle do ulicy Zadwornej w 

Ostrowach nad Okszą. Uwagę mieszkańców wzbudza kwestia jego bezpieczeństwa. Brakuje 

w nim dolnych poręczy, osłon. Wójt odpowiedziała, że uda się na miejsce w celu oględzin  

razem z Kierownikiem Krzysztofem Zyśkiem. 

Sołtys wsi Kołaczkowice Małe pani Maria Kujawska zwróciła uwagę na odcinek drogi 

między Wapiennikiem, a Ostrowami. W miejscach gdzie teren jest niezabudowany w rowach 

znajduje się bardzo dużo śmieci. Podczas akcji sprzątanie zostały one posprzątane. Pani 

Kujawska kieruje pytanie do Wójt czy można postawić w tych miejscach tabliczki 

informujące o zakazie wyrzucania śmieci. Wójt Ewelina Stobiecka dodała, że problem 

śmiecenia nie tylko w naszej gminie jest duży. Jest to problem nie tylko ogólnopolski ale i 

ogólnoświatowy.  

Sołtys Czesław Trzepizur zgłosił fakt zniszczonej i dziurawej drogi łączącej miejscowości 

Zawady – Borowa. Z racji remontu drogi 491 ruch stał się większy. Wójt odpowiedziała, że 

jest to odcinek drogi powiatowej i gmina wnioskowała aby w przyszłorocznym budżecie ująć 

w planach remont lub przebudowę.  

Radny Ireneusz Kluba zapytał czy jest jakaś odpowiedź od firmy która wykonywała plac 

zabaw w Kołaczkowicach. Radny Kluba zgłosił fakt, że plac zabaw jest bardzo wysoki i że 

został podpisany protokół z odbioru placu mimo, że plac ma usterki. Kierownik Krzysztof 

Zyśk odpowiedział, że plac zabaw odebrany był na podstawie oświadczenia projektanta i 

wykonawcy o zgodności z wykonaniem. Odnośnie usterek i uwag które zgłaszali mieszkańcy, 

zostało napisane pismo do wykonawcy z prośbą o wyjaśnienie. Wykonawca nie odniósł się do 

pisma. I w ramach gwarancji zostało wysłane drugie pismo. Na tą chwilę do gminy nie 

wpłynęła żadna odpowiedź na ww. pismo. Odnosząc się do wysokości placu zabaw, na 

projekcie nie było wytycznych kwestionujących wiek dzieci, jest to plac ogólnodostępny z 

którego korzystać mogą zarówno większe jak i mniejsze dzieci. Radny Kluba dodał uwagę, że 

geodeta nie potwierdził zgodności z projektem. 

Radny Kluba przekazał też prośbę od części mieszkańców Kołaczkowic o tablice z 

oznakowaniem numerów domów. Ponieważ kilka domów podlega pod ulicę Częstochowską, 



służby takie jak ambulans oraz przyjezdne osoby mają problem z trafieniem do ww. posesji. 

Wójt odpowiedziała, że przekaże prośbę o zamówienie tablic z oznakowaniem posesji.  

Kolejne Pytanie Pana Kluby dotyczyło tablic informacyjnych na które Rada Sołecka 

przeznaczyła 3 000 zł. Tablice zostały wykonane dużo mniejszym kosztem. Radny zapytał 

czy resztę pieniędzy można przeznaczyć na pomoc dla powodzian. Skarbnik Grażyna 

Borycka powiedziała, że środki funduszu sołeckiego można wykorzystać do końca roku 

budżetowego, czyli do grudnia. Natomiast, aby móc z nich korzystać należy zgłosić ten fakt, 

aby na kolejnej sesji zdążyć wprowadzić zmianę. Wszystkie zmiany w funduszu sołeckim 

muszą zostać zgłoszone oraz zatwierdzone na sesji. Skarbnik dodała też fakt, że tablice 

informacyjne w całej gminie są zużyte i należy je odnowić. Panowie Konserwatorzy zaczną te 

prace po przygotowaniu terenu gminnego do jesieni i zimy. Wójt dodała, że środków z 

funduszu niestety nie można przeznaczyć dla powodzian, mimo, że cel jest bardzo szczytny. 

10. Zakończenie obrad V Sesji Rady Gminy Miedźno 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Waldemar Wosiński zamknął obrady V Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Sesję zakończono o godz.14.15 

 

 

 

  

Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Miedźno 

Waldemar Wosiński 

  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


